

Byforskønnelsesgruppen i Jyderup

Den 4. januar 2017
Møde nr. 9.

Referat

fra møde den 3. januar 2017.

Deltagere:

Lotte Pradel, Kjeld Kargaard, Steen Peitersen, Otto Bro-Jørgensen og Erik Madsen.

1)Arbejdsgruppe vedrørende brug af biblioteksbygningen:

Ifølge referat fra styregruppens møde med borgmesteren den 5/12 2016, vil kommunen nedsætte en arbejdsgruppe, der skal komme med forslag til brug af bygningen.

Gruppen skal have repræsentanter fra kommunen og fra byen.

Vi skriver til borgmesteren (kopi til Styregruppen), og foreslår, at arbejdsgruppen får deltagere fra Byforskønnelsesgruppen og Byudviklingsgruppen.

2)Renovering af bibliotekspladsen:

Vi drøftede mails til og fra projektgruppen v/Svend Aage Larsen.

Konklusionen blev, at at Byudviklingsgruppens formand snarest indkalder til et møde med henblik på at aftale det videre forløb for udsmykning af pladsen.

Byforskønnelsesgruppens medlemmer inviteres til mødet.

3)Skal vi fortsat have to grupper for hhv. byudvikling og byforskønnelse?

Spørgsmålet blev drøftet.

Der er overvejende stemning for at lægge grupperne sammen til én gruppe, bl.a. for at undgå overlappning af de sager/spørgsmål, der drøftes i grupperne.

Spørgsmålet drøftes på fællesmødet i Byudviklingsgruppen (se pkt. 2).

4)Eventuelt:

a)Nyt springvand i gadekæret?

Svend Aage Larsen har kendskab til en person med kendskab til solcellebaserede springvand.

Vi beder Svend Aage om at komme med forslag til og pris på et nyt og større springvand.

b)Evalueringsmødet om lokalforum den 21. november 2016:

Vi drøftede kort mødets forløb.

Vi finder omtalen i ”JyderupPosten” den 21. november for dækkende.

Erik Madsen